
PROTOKÓŁ NR XIII/2019 

z obrad XIII sesji Rady Gminy Kołaczkowo w dniu 23.12.2019 r. w sali Urzędu Gminy 

w Kołaczkowie. 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kołaczkowo Danuta Grabowska o godz. 15:00 otworzyła 

trzynastą sesję Rady Gminy Kołaczkowo. Powitała radnych i zaproszonych gości – listy 

obecności w załączeniu nr 1 i 2.  

Ad.2. 

Na podstawie listy obecności przewodnicząca Rady Gminy Kołaczkowo Danuta Grabowska 

stwierdziła, że na stan 14 radnych, obecnych na sesji jest 14 radnych i Rada jest władna 

do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Ad.3. 

Przewodnicząca Danuta Grabowska następnie przedstawiła porządek obrad, do którego wójt 

Teresa Waszak złożyła wniosek o wprowadzenie następujących punktów do porządku obrad: 

Uchylenie uchwały Nr XI/86/2019 z dnia 28 października 2019 r. w sprawie zaciągnięcia 

kredytu długoterminowego w 2019 r.,(pkt.24), wprowadzenie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Kołaczkowo na lata 2019-2024 (pkt.25). 

 

Przewodnicząca Danuta Grabowska przedstawiła porządek obrad po zmianach, który 

przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie 

2. Stwierdzenie kworum 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

i realizacji uchwał podjętych  na poprzedniej sesji. 

7. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy na temat złożonych odpowiedzi 

na interpelacje. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Wręczenie zaświadczenia o wyborze na radnego Gminy Kołaczkowo. 

10. Ślubowanie radnego wybranego w wyborach uzupełniających do Rady Gminy 

Kołaczkowo. 

11. Uzupełnienie składu osobowego Komisji Rewizyjnej. 

12. Uzupełnienie składu komisji Rady Gminy Kołaczkowo. 

13. Ustalenie stawki za zajęcie pasa drogowego w odniesieniu do obiektów i urządzeń 

infrastruktury telekomunikacyjnej.  

14. Ustalenie średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Kołaczkowo na rok szkolny 

2019/2020. 

15. Przedstawienie opinii RIO o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kołaczkowo na lata 2020-2026. 

16. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kołaczkowo na lata 2020-2026. 

17. Przedstawienie projektu uchwały budżetowej na 2020 rok. 



18. Przedstawienie opinii komisji Rady Gminy Kołaczkowo. 

19. Dyskusja. 

20. Głosowanie projektu uchwały budżetowej na 2020 rok. 

21. Przedstawienie autopoprawek do projektu uchwały budżetowej na 2020 rok. 

22. Głosowanie autopoprawek do projektu uchwały budżetowej na 2020 rok. 

23. Uchwalenie budżetu gminy na 2020 r. wraz z przyjętymi autopoprawkami. 

24. Uchylenie uchwały Nr XI/86/2019 z dnia 28 października 2019 r. w sprawie 

zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2019 r. 

25. Wprowadzenie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Kołaczkowo na lata 

2019-2024. 

26. Wprowadzenie zmian w budżecie Gminy Kołaczkowo na 2019 rok. 

27. Zmiana uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wrzesińskiemu 

na zakup ambulansu ratowniczego na potrzeby Szpitala Powiatowego we Wrześni. 

28. Wolne głosy i wnioski. 

29. Odpowiedzi na zapytania.   

30. Zamknięcie sesji. 

 

Głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad wraz z wprowadzonymi zmianami. 

Wyniki głosowania: ZA(14), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

Głosowanie imienne: 

ZA(14): Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Krystian Konieczny, Robert Ptaszyński, 

Wiesław Urbaniak, Wojciech Majchrzak, Adam Kruszyński, Bogusława Wietrzyńska – 

Stramczewska, Michał Stefański, Jerzy Siemiątkowski, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska, Piotr 

Górecki, Zofia Kominek. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIEOBECNI (1): Magdalena Cieślak 

Ad.4  

Do protokołu nie zgłoszono uwag i został przyjęty jednogłośnie. 

Głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania: ZA(14), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

Głosowanie imienne: 

ZA(14): Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Krystian Konieczny, Robert Ptaszyński, 

Wiesław Urbaniak, Wojciech Majchrzak, Adam Kruszyński, Bogusława Wietrzyńska – 

Stramczewska, Michał Stefański, Jerzy Siemiątkowski, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska, Piotr 

Górecki, Zofia Kominek. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIEOBECNI (1): Magdalena Cieślak 

Ad.5 

Przewodnicząca Danuta Grabowska przedstawiła  informację  o  realizacji  zadań w okresie 

międzysesyjnym.  

Ad.6 



Wójt Teresa Waszak przedstawiła  sprawozdanie  z  działalności  w  okresie międzysesyjnym 

oraz informację z realizacji uchwał podjętych na ostatniej sesji. Informacje pisemne 

w załączeniu nr 3 i 4.  

Ad.7 

Przewodnicząca Danuta Grabowska poinformowała, że odpowiedzi na interpelacje nie 

wpłynęły. 

Ad.8 

Interpelacje radnych nie wpłynęły. 

Ad.9 

Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej w Kołaczkowie Monika Nowak poinformowała, 

że w wyborach uzupełniających do Rady Gminy Kołaczkowo, zarządzonych przez Wojewodę 

Wielkopolskiego w okręgu wyborczym nr 8, obejmującym 1 mandat, została zarejestrowana 

1 lista kandydatów,  obejmująca 1 kandydata. W związku z powyższym Gminna Komisja 

Wyborcza w Kołaczkowie stwierdza, że w wyborach, które odbyły się 15 grudnia 2019 r. Pani 

Magdalena Cieślak wybrana została Radną Gminy Kołaczkowo. Przewodnicząca Gminnej 

Komisji Wyborczej w Kołaczkowie wręczyła pani Magdalenie Cieślak zaświadczenie 

o wyborze na radną i złożyła gratulacje.  

Ad.10. 

Zgodnie z art. 23a ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym, przed przystąpieniem 

do wykonywania mandatu, Radna złożyła ślubowanie. 

Przewodnicząca Danuta Grabowska odczytała rotę ślubowania: „Wierny Konstytucji i prawu 

Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, 

rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców.” 

 a następnie radna Magdalena Cieślak wypowiedziała słowo „ślubuję”. 

Ad.11 

Przystąpiono do uzupełnienia składu Komisji Rewizyjnej. Przewodnicząca Danuta Grabowska 

poprosiła o podanie kandydatur. 

Do pracy w Komisji Rewizyjnej zgłoszona została radna Magdalena Cieślak. Radna wyraziła 

zgodę. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 15 radnych, 14 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XIII/94/2019 w sprawie uzupełnienia składu Komisji Rewizyjnej. 

Uchwała stanowi załącznik nr 5. 

Wyniki głosowania: ZA(14), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

Głosowanie imienne: 

ZA(14): Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Krystian Konieczny, Robert Ptaszyński, 

Wiesław Urbaniak, Wojciech Majchrzak, Adam Kruszyński, Bogusława Wietrzyńska – 

Stramczewska, Michał Stefański, Jerzy Siemiątkowski, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska, Piotr 

Górecki, Zofia Kominek. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIEOBECNI (1): Magdalena Cieślak 

Ad.12 

Przewodnicząca Danuta Grabowska przedstawiła poszczególne komisje i poprosiła radną 

Magdalenę Cieślak o zadeklarowanie się w jakiej komisji Rady Gminy chciałaby podjąć pracę. 



Radna Magdalena Cieślak zadeklarowała przystąpienie do Komisji Budżetu i Finansów.  

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 15 radnych, 15 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XIII/95/2019 w sprawie uzupełnienia składu Komisji Budżetu i Finansów. 

Uchwała stanowi załącznik nr 6. 

Wyniki głosowania: ZA(15), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

Głosowanie imienne: 

ZA(15): Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Magdalena Cieślak, Krystian 

Konieczny, Robert Ptaszyński, Wiesław Urbaniak, Wojciech Majchrzak, Adam Kruszyński, 

Bogusława Wietrzyńska – Stramczewska, Michał Stefański, Jerzy Siemiątkowski, Jerzy Woś, 

Ewa Zgolińska, Piotr Górecki, Zofia Kominek. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIEOBECNI (0) 

Ad.13 

Marta Szlachta przedstawiła oraz odczytała projekt uchwały w sprawie wysokości opłat 

za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 15 radnych, 15 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XIII/96/2019 w sprawie wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 7. 

Wyniki głosowania: ZA(15), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

Głosowanie imienne: 

ZA(15): Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Magdalena Cieślak, Krystian 

Konieczny, Robert Ptaszyński, Wiesław Urbaniak, Wojciech Majchrzak, Adam Kruszyński, 

Bogusława Wietrzyńska – Stramczewska, Michał Stefański, Jerzy Siemiątkowski, Jerzy Woś, 

Ewa Zgolińska, Piotr Górecki, Zofia Kominek. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIEOBECNI (0) 

Ad.14 

Aneta Nowak przedstawiła oraz odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny 

jednostki paliwa w Gminie Kołaczkowo na rok szkolny 2019/2020.  

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 15 radnych, 15 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XIII/97/2019 w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Kołaczkowo 

na rok szkolny 2019/2020.  

Uchwała stanowi załącznik nr 8. 

Wyniki głosowania: ZA(15), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

Głosowanie imienne: 

ZA(15): Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Magdalena Cieślak, Krystian 

Konieczny, Robert Ptaszyński, Wiesław Urbaniak, Wojciech Majchrzak, Adam Kruszyński, 

Bogusława Wietrzyńska – Stramczewska, Michał Stefański, Jerzy Siemiątkowski, Jerzy Woś, 

Ewa Zgolińska, Piotr Górecki, Zofia Kominek. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIEOBECNI (0) 



Ad.15 

Skarbnik Danuta Olejniczak przedstawiła pozytywną opinię składu orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Poznaniu o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kołaczkowo. Uchwała RIO stanowi załącznik nr 9. 

Ad.16 

Skarbnik Danuta Olejniczak przedstawiła projekt uchwały wraz z wprowadzonymi 

autopoprawkami w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kołaczkowo 

na lata 2020-2026. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 15 radnych, 15 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XIII/98/2019 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kołaczkowo 

na lata 2020-2026. 

Uchwała stanowi załącznik nr 10. 

Wyniki głosowania: ZA(15), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

Głosowanie imienne: 

ZA(15): Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Magdalena Cieślak, Krystian 

Konieczny, Robert Ptaszyński, Wiesław Urbaniak, Wojciech Majchrzak, Adam Kruszyński, 

Bogusława Wietrzyńska – Stramczewska, Michał Stefański, Jerzy Siemiątkowski, Jerzy Woś, 

Ewa Zgolińska, Piotr Górecki, Zofia Kominek. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIEOBECNI (0) 

Ad.17 

Skarbnik Danuta Olejniczak odczytała pozytywną opinię składu orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu o projekcie uchwały budżetowej Gminy Kołaczkowo na 2020 rok. 

Uchwała RIO stanowi załącznik nr 11. 

Następnie odczytała projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2020 rok. 

Radny Michał Stefański zaproponował nie określać w uchwale budżetowej wagi ciężkości 

samochodu OSP. 

Skarbnik Danuta Olejniczak odpowiedziała, że zapis ten zostanie poprawiony przy najbliższej 

zmianie 

Ad.18. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Adam Kruszyński przedstawił pozytywną opinię 

o projekcie uchwały budżetowej na 2020 r. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Małgorzata Jakubowska poinformowała, że po 

przeprowadzonej analizie projektu uchwały budżetowej, komisja wydała opinię pozytywną. 

Przewodniczący Komisji  Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska, 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Jerzy Woś poinformował, że komisja nie zgłosiła 

uwag do przedstawionego projektu uchwały budżetowej na 2020 rok. Wyjątek stanowi 

inwestycja rozbudowy SP w Sokolnikach. Komisja wyraziła zgodę na budowę hali sportowej 

przy Szkole Podstawowej w Sokolnikach, ale kilku członków komisji nie wyraziło zgody na 

budowę przedszkola przy SP w Sokolnikach. 

 

Przewodnicząca Danuta Grabowska ogłosiła 10 min przerwy. 



Ad.19 

Wójt Teresa Waszak omówiła projekt uchwały budżetowej na 2020 r., podkreślając, że 

w stosunku do roku 2019 dochody wzrosły o prawie 3 mln zł, planowane wydatki są 

na podobnym poziomie, natomiast deficyt budżetu jest zdecydowanie mniejszy. W dochodach 

największą część stanowić będzie subwencja oświatowa, mniejsza o ponad 300.000 zł co jest 

spowodowane malejącą liczbą dzieci uczęszczających do szkół. Ważną rolę stanowi subwencja 

ogólna, która jest wyższa o kwotę 480.000 zł, wyższe są również wpływy z podatków o ponad 

250.000 zł oraz świadczenia rodzinne o kwotę ponad 1.800.000 zł. Wzrastają wydatki budżetu 

o 2.200.000 zł stąd podjęta próba zmian w funkcjonowaniu szkół w gminie. Znaczną kwotę 

w budżecie stanowią środki pozyskane do realizacji zadań z programów unijnych i krajowych 

m.in. kontynuowana jest rozbudowa oczyszczalni ścieków dofinansowana z programu WRPO. 

Zaplanowano w budżecie kolejne zadania inwestycyjne, realizacja których zależna będzie 

od pozyskania środków zewnętrznych. W planie budżetu zabezpieczono 100.000 zł 

na opracowanie projektów dróg gminnych do utwardzenia. Zwiększane są środki 

na zapewnienie bezpieczeństwa mieszkańców poprzez dofinansowanie zakupu samochodu 

OSP, radiowozu policyjnego i ambulansu. Dostrzegamy potrzebę zwiększenia środków 

na kulturę i sport. Otrzymaliśmy dofinansowanie m. in. na realizację małego kina 

społecznościowego i dofinansowanie placu zabaw w Borzykowie. Coraz trudniejsze zadanie 

to gospodarka odpadami komunalnymi. Po zmianie przepisów należy dostosować system 

odbioru i zagospodarowania.  W grudniu został rozstrzygnięty przetarg na zagospodarowanie 

odpadów, w którym ofertę złożyła tylko firma Urbis Sp. z o.o. Zaproponowane ceny przez 

firmę wzrosły od 50 do ponad 500%, co zmusza samorządy do wyliczenia nowych stawek opłat 

za odpady. W czerwcu 2020 roku kończy się umowa na odbiór odpadów komunalnych, dlatego 

po rozstrzygnięciu przetargu zostaną ustalone kwoty opłat. W budżecie zaplanowane zostały 

mniejsze inwestycje realizowane w ramach funduszu sołeckiego, który wyniósł 382.000 zł. 

Na przyszły rok zostały zaplanowane trudne zadania, ale możliwe do wykonania. Wobec 

powyższego Pani Wójt poprosiła o zaakceptowanie projektu budżetu na 2020 rok. 

Ad. 20  

Przewodnicząca Danuta Grabowska poinformowała, że głosowane nad projektem budżetu wraz 

z autopoprawkami zostanie przeprowadzone w punkcie 23. 

Ad.21 

Skarbnik Danuta Olejniczak przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały budżetowej 

na 2020 rok. (Informacja stanowi załącznik nr 12). 

Ad.22 

Głosowanie w sprawie przyjęcia autopoprawek do projektu budżetu na 2020 r. 

Wyniki głosowania: ZA(15), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

Głosowanie imienne: 

ZA(15): Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Magdalena Cieślak, Krystian 

Konieczny, Robert Ptaszyński, Wiesław Urbaniak, Wojciech Majchrzak, Adam Kruszyński, 

Bogusława Wietrzyńska – Stramczewska, Michał Stefański, Jerzy Siemiątkowski, Jerzy Woś, 

Ewa Zgolińska, Piotr Górecki, Zofia Kominek. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIEOBECNI (0) 



Ad.23 

Skarbnik Danuta Olejniczak odczytała projekt uchwały budżetowej na 2020 r. 

Przewodnicząca Danuta Grabowska zarządziła głosowanie w sprawie uchwalenia budżetu 

gminy na 2020 r. wraz z przyjętymi autopoprawkami. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 15 radnych, 15 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XIII/99/2019 w sprawie uchwały budżetowej na 2020 rok. 

Uchwała stanowi załącznik nr 13. 

Wyniki głosowania: ZA(15), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

Głosowanie imienne: 

ZA(15): Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Magdalena Cieślak, Krystian 

Konieczny, Robert Ptaszyński, Wiesław Urbaniak, Wojciech Majchrzak, Adam Kruszyński, 

Bogusława Wietrzyńska – Stramczewska, Michał Stefański, Jerzy Siemiątkowski, Jerzy Woś, 

Ewa Zgolińska, Piotr Górecki, Zofia Kominek. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIEOBECNI (0) 

Ad.24 

Skarbnik Danuta Olejniczak poinformowała, że w wyniku nie zrealizowania w 2019 r. 

wszystkich zaplanowanych zadań inwestycyjnych i zmniejszenia planu wydatków 

majątkowych w budżecie gminy w 2019 r. wystąpiła możliwość rezygnacji z zaciągania 

planowanego kredytu. 

Skarbnik odczytała projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XI/86/2019 Rady Gminy 

Kołaczkowo z dnia 28 października 2019 r. w sprawie  zaciągnięcia kredytu  długoterminowego 

w 2019 roku. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 15 radnych, 15 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XIII/100/2019 w sprawie uchylenia Uchwały Nr XI/86/2019 Rady Gminy Kołaczkowo 

z dnia 28 października 2019 r. w sprawie  zaciągnięcia kredytu  długoterminowego w 2019 

roku. 

Uchwała stanowi załącznik nr 14. 

Wyniki głosowania: ZA(15), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

Głosowanie imienne: 

ZA(15): Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Magdalena Cieślak, Krystian 

Konieczny, Robert Ptaszyński, Wiesław Urbaniak, Wojciech Majchrzak, Adam Kruszyński, 

Bogusława Wietrzyńska – Stramczewska, Michał Stefański, Jerzy Siemiątkowski, Jerzy Woś, 

Ewa Zgolińska, Piotr Górecki, Zofia Kominek. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIEOBECNI (0) 

Ad.25 

Skarbnik Danuta Olejniczak przedstawiła oraz odczytała projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Kołaczkowo na lata 2019-

2024. 



Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 15 radnych, 15 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XIII/101/2019 w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Kołaczkowo na lata 2019-2024.   

Uchwała stanowi załącznik nr 15. 

Wyniki głosowania: ZA(15), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

Głosowanie imienne: 

ZA(15): Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Magdalena Cieślak, Krystian 

Konieczny, Robert Ptaszyński, Wiesław Urbaniak, Wojciech Majchrzak, Adam Kruszyński, 

Bogusława Wietrzyńska – Stramczewska, Michał Stefański, Jerzy Siemiątkowski, Jerzy Woś, 

Ewa Zgolińska, Piotr Górecki, Zofia Kominek. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIEOBECNI (0)     

Ad.26 

Skarbnik Danuta Olejniczak przedstawiła oraz odczytała projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Kołaczkowo na 2019 rok. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 15 radnych, 15 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XIII/102/2019 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Kołaczkowo na 2019 

rok. 

Uchwała stanowi załącznik nr 16. 

Wyniki głosowania: ZA(15), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

Głosowanie imienne: 

ZA(15): Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Magdalena Cieślak, Krystian 

Konieczny, Robert Ptaszyński, Wiesław Urbaniak, Wojciech Majchrzak, Adam Kruszyński, 

Bogusława Wietrzyńska – Stramczewska, Michał Stefański, Jerzy Siemiątkowski, Jerzy Woś, 

Ewa Zgolińska, Piotr Górecki, Zofia Kominek. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIEOBECNI (0)     

Ad.27 

Skarbnik Danuta Olejniczak przedstawiła oraz odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wrzesińskiemu na zakup 

ambulansu ratowniczego na potrzeby Szpitala Powiatowego we Wrześni. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 15 radnych, 15 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XIII/103/2019 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wrzesińskiemu na 

zakup ambulansu ratowniczego na potrzeby Szpitala Powiatowego we Wrześni. 

Uchwała stanowi załącznik nr 17. 

Wyniki głosowania: ZA(15), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

Głosowanie imienne: 

ZA(15): Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Magdalena Cieślak, Krystian 

Konieczny, Robert Ptaszyński, Wiesław Urbaniak, Wojciech Majchrzak, Adam Kruszyński, 

Bogusława Wietrzyńska – Stramczewska, Michał Stefański, Jerzy Siemiątkowski, Jerzy Woś, 

Ewa Zgolińska, Piotr Górecki, Zofia Kominek. 

PRZECIW (0) 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIEOBECNI (0) 

Ad.28  

Andrzej Waszak przewodniczący Rady Powiatu WIR we Wrześni pogratulował przyjęcia 

dobrego budżetu na 2020 r. Wspomniał o wystąpieniu ognisk choroby ASF w Wielkopolsce. 

Radny Jerzy Woś ponownie wspomniał o wykopie przy drodze wojewódzkiej związanym 

z doprowadzaniem sieci światłowodowej. 

Ad.29 

Odpowiedzi na zapytania udzieliła Wójt Teresa Waszak informując, że: 

- nie podjęto działań związanych z zablokowaniem rozprzestrzeniania się ogniska ASF 

na ścianie wschodniej i rzeczywiście wykryto występowanie tej choroby w Wielkopolsce. 

- pismo w sprawie wykopu doprowadzającego linię światłowodową zostało wysłane do 

WZDW. 

Wójt Teresa Waszak oraz przewodnicząca Danuta Grabowska złożyła serdeczne życzenia 

świąteczne. 

Ad.30 

Wobec wyczerpania porządku obrad  Przewodnicząca Rady Gminy Kołaczkowo Danuta 

Grabowska o godz. 17.20 zamknęła XIII Sesję Rady Gminy Kołaczkowo. 

Protokół sporządziła          Przewodniczący Rady 

Monika Nowak          Danuta Grabowska 

 

 

 


